
 

 

 
Schriftelijke vragen aan het college van Burgemeester en 

Wethouders ex art. 37 van het RvO  
 

 
Aanleiding 
 
Onlangs kregen wij informatie dat een bosje op de Hoge Akkers in Aarle-Rixtel 

(tussen Laarweg en het zandpad in het verlengde van de Hagelkruisweg) is 
aangekocht om de daar aanwezige bomen te kappen en het vrijkomende terrein te 

gaan gebruiken als agrarisch terrein. 
 
Dit signaal roept bij onze fractie een aantal vragen op: 

1. Is het college benaderd met de vraag om medewerking te verlenen aan dit 
initiatief? 

2. Zo ja, heeft het college daarin al een standpunt bepaald? Wat is dat dan? 
3. Is daaromtrent contact geweest met lokale natuurbeschermingsorganisaties, 

zoals IVN en Laarbeeks Landschap? 

4. Is een wijziging in het bestemmingsplan “Buitengebied gemeente Laarbeek” 
nodig om dit terrein als agrarisch gebied te gaan gebruiken? 

5. Is een kapvergunning nodig om het bosje geheel of gedeeltelijk te gaan 
kappen? 
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